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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-16 
Rijeka, 26. 09. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 6. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

6. sjednica VMO Mlaka održana je 26.09.2023. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Mladen Mandić, član VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak: 
 

 Rijeka Plus je uputio sljedeći dopis i traži suglasnost Vijeća: „Uvidom u urise 
instalacija i detaljnijom analizom potencijalne mikrolokacije postave konzolnog 
stupa sa svjetlećim znakom „Pješački prijelaz“ i treptačima na pješačkom prijelazu 
u Ulici Franje Čandeka kod kbr. 23B dolazimo do zaključka da ga je nemoguće 
postaviti na navedenoj lokaciji jer duž nogostupa s obje strane postoji javna 
infrastruktura. Izlaskom na teren i uvidom u prometnu situaciju ustanovljeno je da 
je uočljivost pješaka na predmetnom pješačkom prijelazu bitno ugrožena 
nepropisno parkiranim vozilima na nogostupu sa sjeverne strane kolnika. 
Predlažemo postavljanje stupića na sjevernom nogostupu, izmještanje obilježenog 
invalidskog parkirnog mjesta uz pješački prijelaz, s južne strane kolnika na poziciju 
iza zadnjeg u nizu, te označavanje predmetnog pješačkog prijelaza crvenom 
termoplastikom.   
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 Prijedlog Rijeka Plusa je već više puta mijenjan u odnosu na usvojeni  komunalni 
prioritet za ovu godinu, nije naveden nacrt rješenja - lokacija i broj stupića niti 
financijska vrijednost cijelog zahvata (za postavu konzole bilo je planirano 11.282 
EUR). Osim toga sjeverna strana ulice Franje Čandeka je na teritoriju MO 
Podmurvice, pa je predloženo rješenje upitno. Smatramo da samo označavanje 
pješačkog prijelaza crvenom bojom nije dovoljno upozorenje vozačima a naročito u 
noćnim satima kod smanjene vidljivosti. 

 Temeljem navedenog Vijeće će zatražiti sastanak na terenu ispred TC „Andrea“ u 
utorak 3.10.2023. godine u 16:30 kako bi se razmotrile sve činjenice i odabralo 
učinkovito rješenje za povećanje sigurnosti građana.   

 

 Rijeka Plus je odbio zahtjev za iscrtavanje žutih linija zabrane parkiranja uz zid na 
skretanju iz ulice V. P. Širole prema zgradi F. Čandeka 1 uz objašnjenje da isti nije 
potreban, te da su nepropisno parkirana vozila u ingerenciji MUP-a ili Prometnog 
redarstva grada Rijeke od kojeg se na broj 0800 5101 može zatražiti postupanje 
prometnog redara. Odgovor će se proslijediti građanu koji je uputio zahtjev. 
 

 Čistoća je uputila negativan odgovor na molbu za postavljanje spremnika za 
odlaganje zelenog otpada iz vrtova i okućnica preko puta kbr. 17 u ulici G. Duella 
jer svaki građanin ima mogućnost korištenja usluge odvoza zelenog (i glomaznog) 
otpada bez naknade do 3 m3 ili vlastiti dovoz u reciklažna dvorišta bez naknade.   
Vijeće će pratiti i fotografirati situaciju na terenu, te po potrebi ponovno reagirati. 
 

 Vijeće je primilo na znanje prijedlog građana u kojem kao rješenje nedostatka 
parkirališta u ulici V. P. Širole, B. Blečića i okolnim ulicama predlaže izgradnju 
parkirališne garaže s popratnim sadržajima na prostoru današnjeg igrališta Robert 
Komen, uz izmještanje istog na krov te buduće višeetažne garaže.  

 Vijeće nema saznanja o takvoj investiciji čija izgradnja nije u mogućnostima i 
nadležnosti mjesnog odbora. 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor HŽ-a u kojem se navodi da su zbog lošeg stanja 
zida u ulici M. Barača u dužini od cca 80 m od k.br. 14 prema centru grada označili 
trakama sprječavanje parkiranja na navedenoj lokaciji. Sanacija zida je predviđena 
u planu održavanja 2024/2025 zbog ograničenog budžeta. O daljnjim aktivnostima 
će obavijestiti MO Mlaka. 
 

 Vijeće je suglasno s prijedlogom građana za postavu stupića na pločnik ispred 
zgrade E. Kovačića 1, jer gotovo svakodnevno nesavjesni vozači parkiraju na 
pločniku ispred zgrade i na taj način onemogućavaju nesmetan prolaz pješacima 
koji iz tog razloga moraju izaći na ulicu Franje Čandeka, te ugrožavaju vlastitu 
sigurnost i sigurnost ostalih sudionika u prometu.  Zahtjev će se proslijediti Rijeka 
Plusu. 

 Osim toga Odjelu za komunalni sustav će se uputiti molba za uređenje zelene 
površine na istoj lokaciji, jer zapušteno zelenilo smanjuje vidljivost. 

 
AD 3 
 
       Zaključak:  

 

 Uočeno je da vozači u ulici Podmurvice u blizini OŠ “Podmurvice” i Dječjeg vrtića  
“Mlaka” voze velikom brzinom, te će se od Rijeka Plusa zatražiti postava dodatnog 
“ležećeg policajca” između k.br. 42 i 44. 
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Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
 

  
 

 
 
 
 

 
 

  

 
 

 
 

  
  
 


